

Jean-François Sibille

Head of Compliance, Middle East & Africa

Jean-François Sibille graduated as a lawyer from the Catholic University of Louvain (Belgium) in 1978.

After four years in Law practice, he joined Generale Bank (predecessor of Fortis) in 1982. When based in Belgium, he held various positions in Risks and Structured Finance.

He relocated in Hong Kong in 2005 as Head of CIB Asia, and subsequently led the project teams in charge of managing the ABN Amro and BNP Paribas acquisitions in Asia.

He joined CIB ITO of BNP Paribas Group as Chief Operating Officer in Japan as from 2011, and in the Netherlands as from 2013.

He moved to the MEA region as Country Head for Saudi Arabia in April 2017.

Throughout his career he has accumulated a highly diversified experience which he is in a position to tap in and make available to the Compliance organization in his present role as Head of MEA Compliance since 2021.

تخرج جان فرانسوا سيبيل من جامعة لوفان (Louvain) الكاثوليكية للمحاماة في بلجيكا في عام 1978.

وعمل في مجال القانون لمدة أربع سنوات، وفي عام 1982 انضم إلى مصرف جنرال بنك "Generale Bank" (فورتيس "Fortis" بنك لاحقاً) في عام 1982. وشغل مناصب مختلفة في مجال المخاطر والتمويل المهيكّل.

وقد انتقل إلى هونغ كونغ في 2005 ليشغل منصب رئيس بنك "سي آي بي" آسيا، وكان مسؤولاً عن إدارة عملية الاستحواذ على مصرف "ايه بي ان امرو" (ABN Amro) و"بي إن بي باريبا" (BNP Paribas) في آسيا.

وشغل منصب الرئيس التنفيذي للعمليات لبنك بي إن بي باريبا في اليابان في 2011، وهولندا في 2013.

وفي عام 2017 شغل منصب الرئيس التنفيذي ل بي إن بي باريبا في المملكة العربية السعودية. انتقل إلى البحرين في 2021 واستلم منصب رئيس إدارة الامتثال لمنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا.

BIOGRAPHY



BNP PARIBAS

The bank
for a changing
world